
 

 

 

ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DE LA JUNTA DE FACULTAT DE LA 

FACULTAT DE CIÈNCIES CELEBRADA EL DIA 10 D’ABRIL DE 2014. 

 

 

A Bellaterra, a dos quarts d’una del dia deu d’abril de dos mil catorze, es reuneix a la sala 

d’actes de la Facultat la Junta de Facultat de la Facultat de Ciències, en sessió extraordinària, 

sota la presidència del Sr. Degà actuant de secretari la secretària de la Facultat i amb 

l’assistència dels següents membres de la Junta: Jordi Bartroli (degà), Laia Saumell (secretària),  

Jaume Aguadé, Julián Alonso, Lluís Alsedà, Maria Luisa Arboleya,  Xavier Bafaluy, Marià 

Baig, Nuria Balbuena, Xavier Bardina, Anna Barragan, Maria Angeles Benítez, Ester Boix, 

Àngel Calsina, Juan Camacho, Rosa Camps, Esteve Cardellach, Montserrat Carrasco, Maria del 

Pilar Casado, Lluís Casas, José Manuel Castellano,Maria Magdalena Caubergh, Ferran Cedó, 

Rafael Contreras, Mercè Corbella, Maria Angeles Crespo, Jaume de Dios, Manuel del Valle, 

Carlos Domingo, Eugènia Estop, Rita Estrada, Esteve Fabregas, Mercé Farré,  Nicolas 

Guillermo Ferrer, Montserrat Galán, Gumer Galán, Àngels González, Marta Gonzalez,Luis 

Gordon,Gregori Guasp, Maria Angeles Guijarro, Maria Jolis, Josep Maria Lluch, Jessica 

Marqués, Francisco José Martínez, Cèlia Martínez, Santiago Maspoch, Pere Masqué, Eduard 

Masvidal, Anna Meléndez, Antoni Mèndez, Carme Miralles, Anna Morales, Carles Navau, 

Carmen Naya, Rosa Maria Ortuño, María del Carmen Pérez, Victor Pérez, Francesc Pi, Joan 

Francesc Piniella,  Josep Piñol, Roser Pleixats, Sergio Emilio Porte, Maria Teresa Puga, Maria 

Mar Puyol, Juli Real, Oriol Recasens, Joan Reche, Joan Rieradevall, Rosa Rodríguez, Francesc 

Xavier Roqué, Josep Ros, Albert Ruiz,Àlvar Sánchez, Gil Solanes, Joan Suades, Santiago 

Suriñach, Daisuke Takegami, Antoni  Teixell i Enric Vicens. 

 

S’excusen: Pere Ara, Joan Bach, Jordina Belmonte, Juan Campos, Sílvia Cuadrado, Jordi Gené, 

David Gómez i Montserrat Mallorquí. 

 

 

Amb l’ordre del dia:  

 

 

1.- Eleccions a degà/na de la Facultat de Ciències 

 

 1.- Eleccions a degà/na de la Facultat de Ciències. 

 

El degà informa que s’ha rebut una única candidatura, la presentada pel Dr. Antoni Méndez 

Vilaseca. 

 

El candidat Dr. Antoni Méndez Vilaseca explica el seu programa. 

 

 

S’obre un torn d’intervencions. 

 

-- N. Ferrer demana si, quan es parla de que el cost real d’un titulat en un grau experimental és 

molt superior que en un no experimental, s’està dient que el preu del crèdit hauria de ser molt 

superior per al grau experimental. 

 

-- El candidat A. Méndez aclareix que es referia a que els factors d’experimentalitat que 

s’apliquen en la distribució dels pressupostos de la UAB són insuficients, no al preu del crèdit. 

--  J. Alonso pregunta si es pensa mantenir el mateix pla de remodelació d’espais que hi ha 

actualment. 



 

-- El candidat A. Méndez respon que ho podrà contestar amb més precisió més endavant, doncs 

són temes que a més a més s’han de pactar amb la Facultat de Biociències. Però creu que amb la 

situació pressupostària actual, en el futur més immediat la priorització serà el manteniment. 

 

-- R. Ortuño agraeix en primer lloc que hagi presentat la seva candidatura. A continuació 

planteja dues qüestions: 

- Demana que s’aclareixi el punt en que es parla de “col·laboració entre els 

departaments i la facultat” referint-se als màsters, al doctorat i al grau. 

 - També demana que expliqui amb més detall les frases “revisarem i actualitzarem el 

model de distribució del pressupost de la facultat” i “reclamarem una atenció pressupostària 

més d’acord amb les especificitats de la nostra oferta d’estudis”  

 

-- El candidat A. Méndez explica que històricament les facultats s’han ocupat dels graus amb la 

col·laboració dels departaments, que aporten el professorat, i que el doctorat és competència 

dels departaments. Pel que fa als màsters, assenyala que són un tipus d’estudis relativament nou 

en el nostre sistema universitari i que històricament les propostes han sorgit més dels 

departaments que de les facultats i que, per aquest motiu, les facultats han estat menys 

proactives. En referència als pressupostos A. Méndez pensa que l’experimentalitat no està 

suficientment contemplada en el model de distribució de la UAB ni, de fet, en el de la 

Generalitat. Caldrà treballar amb l’equip de govern per corregir-ho però també, en la situació 

actual, caldrà optimitzar els recursos disponibles. En qualsevol cas, creu que el model de 

distribució del pressupost de la Facultat s’ha d’actualitzar. 

   

-- R. Ortuño afirma que el rectorat considera que els màsters són competència de la Facultat, i 

voldria que aquesta si impliqués més. 

 

-- El candidat A. Méndez respon que hi està d’acord i que és intenció del nou equip implicar-se 

molt més en els màsters. 

 

-- J. Rieradevall manifesta el seu recolzament a la candidatura i demana que les accions que hi 

ha en curs per a millorar la titulació en Ciències Ambientals segueixin endavant. 

 

-- El candidat A. Méndez respon que és conscient de les particularitats d’aquesta titulació. 

 

-- S. Maspoch considera que al programa presentat li manca el compromís d’una revisió crítica 

dels graus. Opina que, encara que és cert que els alumnes acaben amb menys continguts, s’ha 

aconseguit que acabin més preparats en algunes competències. Creu que abans d’iniciar 

titulacions noves cal revisar les que ja tenim. 

 

-- El candidat A. Méndez respon que “consolidar i millorar els graus” apareix al programa per 

aquest motiu, que els graus s’han de revisar dins d’un temps prudencial, i recorda que el Grau 

en Física ja ha dut a terme una revisió. Respecte a noves titulacions, comenta que hi ha demanda 

d’oferir noves dobles titulacions i que el rectorat està impulsant la programació de minors, i que 

s’estudiaran, però evidentment sense posar en risc els estudis actuals. 

 

-- M. González demana si és possible que el nou equip faci un estudi per a valorar la docència 

de qualitat que s’imparteix a la facultat, doncs sovint als postdocs sols se’ls hi valora la recerca. 

 

-- El candidat A. Méndez manifesta que personalment hi està d’acord, però reconeix que és un 

tema que s’ha de negociar amb el rectorat. 

 

-- M. López constata que no tots els professors serveixen per a la docència. 

 



-- El candidat A. Méndez respon que el nostre sistema universitari no facilita resoldre aquests 

problemes. Creu convenient impulsar la formació del professorat i, tot i que aquest és un tema 

delicat,  manifesta que intentarà incidir-hi dins l’àmbit de la Facultat.  

 

 

A continuació es procedeix a la votació. L’escrutini que s’obté és 

 

  74 vots a la candidatura del Dr. Antoni Méndez Vilaseca 

    4 vots en blanc 

 

Queda proclamat degà el Dr. Antoni Méndez Vilaseca 

 

  

S’obre un torn d’intervencions 

 

-- L’elegit nou degà  A. Méndez agraeix tot el suport rebut i assegura que s’hi posarà amb 

moltes ganes i intentarà fer tot el que es pugui per a que tot vagi millor. 

 

-- J. M. Lluch agraeix al degà sortint tota la tasca realitzada durant el seu mandat, doncs 

reconeix la importància de la feina que fa el degà de la Facultat de Ciències. 

 

-- El degà sortint J. Bartrolí puntualitza que el canvi es farà efectiu el dia u de juny del 2014. 

Explica que els anys que ha estat degà han estat molt satisfactoris i agraeix la tasca feta als 

vicedegans, coordinadors i personal d’administració i serveis, i demana que segueixin 

col·laborant amb el nou equip. 

 

 

S’aixeca la sessió a 13:35 de la tarda. 

 

 

 

Bellaterra (Cerdanyola del Vallès), 10 d’abril de dos mil catorze. 

 

 

 

 

 

La secretària                                               Vist i plau: degà 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


